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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:894 Kustbevakningens uppdrag

Kustbevakningen har ett stort och ansvarsfyllt uppdrag, men många av 
Kustbevakningens stationer runt om i vårt land är dessvärre inte bemannande 
för att ha möjlighet att uppfylla sina arbetsuppgifter, ej heller sitt uppdrag.

Vänern är ett stort och viktigt uppdrag för Kustbevakningen då väldigt många 
människor får sitt dricksvatten därifrån – Kustbevakningen har möjlighet att 
bemanna Vänern i stort sett varannan vecka.

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att Kustbevakningen 
tillfredställande ska kunna utföra sitt uppdrag?

………………………………………

Ann-Sofie Alm (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2022-01-25
Besvaras senast
2022-02-02 kl. 12.00


